

MICHEL ROY

REGISTER - NOW

SUMMER 2015 -ELITE WATER POLO CAMPS - 2 WEEKENDS - 12 HRS EACH - \$350 EACH WK.



Michel Roy: Michel is a 30 year veteran water polo coach in Canada and started playing water polo in 1973. He is one of a few Level 4 NCCP in Canada. He is a former Head Coach of the Canadian Senior Men's and Senior Women's National teams and the only Canadian coach who has had the privilege of coaching both National Teams. Michel was the Head Coach of the University of Hawaii for 10 seasons in the NCAA Division 1, MPSF conference. His teams competed in the NCCA Finals on 4 occasions. Michel is a 32 time National Champion in Canada as a coach and 2 times as a player. He has produced over 100 National Team and NCAA athletes. He is a 12 time Senior Men's National Champion as a coach and once as a player (1982), the most ever in the history of Water Polo in Canada. In 1993 Michel's club was National Champions in the Senior, Junior and Juvenile men's levels, this was the only time, ever, in the History of WPC, that one club won all 3 Nationals in the same season. In his career Michel has coached 8 Olympians, 2 of whom are Olympic gold medalists. 3 of Michel's athletes have been named Best Water Polo Player in the world in both USA and Italian magazines. With Michel's contacts in the USA at both the University and College levels, Michel has placed a great number of athletes with scholarships in the USA NCAA Colleges.

Register ASAP for Michel's Elite Water Polo Camp as space is limited. There will be 2 weekends during this summer (2015), 12 hours each weekend, between Friday to Sunday. July 10th to 12th & August 14th to 16th. The camps will be run at the CEGEP of Outaouais, Gatineau. 2 hrs Friday night, 6 on Saturday and 4 Sunday. This will be a great opportunity to learn from one of Canada's finest and most successful water polo coach. Please contact Michel Roy at 819-271-9796 or email at mroywpc@gmail.com. Email, scan and send him the registration form. To reserve place and register.

A maximum of 25 athletes (Co-ed, born in 2002 to 2000) will be accepted in the camps. Please register soon. Coaches are also Welcome (\$500) payable by their club and only one coach per club. Thanks.

July 10th - 12th
August 14th - 16th

\$350 each or \$600 for both

CEGEP de L'Outaouais
12 hours each wkend.

MICHEL ROY ENRIGISTRÉE - VOUS

ÉTÉ 2015 - CAMP ELITÉ DE WATER POLO - 2 FIN DE SEMAINE - 12 HRS CHACUNE - \$350/SEML.



Michel Roy: Michel est impliqué dans le Water-Polo depuis plus de 40 ans. Il a commencé comme joueur en 1973 et est maintenant entraîneur depuis 30 ans. Il est parmi les quelques entraîneurs à être certifié niveau 4 au NCCP du Canada. Au niveau national, Michel a été à 32 reprises champion canadien en tant qu'entraîneur et à 2 reprises champion Canadien en tant que joueur. Son club a réussi, en 1993, à marquer l'histoire du Water-Polo au Canada en se classant premier aux championnats nationaux dans trois niveaux distincts, soit juvénile, junior et sénior. Au niveau international, Michel a eu la chance de travailler avec les meilleurs joueurs canadiens, car il a été l'entraîneur de l'équipe nationale féminine et masculine de Water-Polo du Canada. Au cours de sa carrière, il a participé à l'entraînement de 8 olympiens, dont deux d'entre eux sont médaillés d'or. Il y a aussi trois de ses joueurs qui se sont démarqués au niveau international en étant nommé par des revues

Américaines et Italiennes comme meilleurs joueurs de Water-Polo au monde.

Cet homme a aussi, pendant 10 saisons, été l'entraîneur-chef de l'équipe universitaire d'Hawaï. Son équipe a atteint à quatre reprises les finales de la NCCA. Michel a donc aidé plus de 100 joueurs à percer dans les équipes nationales et de la NCCA, car il possède un grand réseau de contacts.

Si vous voulez vous inscrire au camp d'élite de Water-Polo, vous devez le faire le plus tôt possible, car les places sont limitées à 25 joueurs. Les enfants doivent être nés entre les années 2000 et 2002 pour être éligibles au camp. Chaque enfant devra payer des frais d'inscription de 350\$ chacun ou \$600 pour les deux semaines. Le camp se tiendra au CEGEP de l'Outaouais au campus Gabrielle-Roy, sur deux fins de semaine durant l'été 2015, du vendredi au dimanche. Les dates sont du 10 au 12 juillet 2015 et au 14 au 16 août. Les heures seront réparties de la façon suivante: vendredi 2 heures, samedi 6 heures et dimanche 4 heures. Ne manquez pas cette opportunité, c'est la chance d'apprendre de l'un des meilleurs entraîneurs au Canada.

Pour l'inscription, veuillez contacter Michel Roy par courriel : mroywpc@gmail.com ou 819-271-9796.

Les entraîneurs sont les bienvenus. Nous acceptons seulement un entraîneur par club et il devra payer des frais d'inscriptions de 500\$.

10 - 12 Juillet

14 - 16 Aout

\$350 chaque ou \$600 pour deux

CEGEP de L'Outaouais

12 heures de WP

...Si une photo vaut mille mots...
...if a picture is equal to a thousand words...



Le Comité Régional / The Regional Committee

Vous Invite / Invite you

Au Camp D'été / To a Summer Camp

De / From - Michel Roy

Name/Nom: _____ **First Name/Prénom:** _____

DOB/Date de Naissance: ____/____/20____ **Sexe:** _____

Language/Langue Principale: ____ **Français:** ____ **English:** ____ **?(Circle/Encercler S.V.P.)**

Adresse: _____ **City/Ville:** _____

Province: _____ **Postal Code/Code Postal:** _____

Téléphone: _____

Courriel: (participant/parents) _____

Fees/Payment(Cheque): _____ **(Cash):** _____
(\$350.00 or \$600 for both, cheque payable - Michel Roy)

T-Shirt Size/Grandeur - XXL: ____ **XL:** ____ **L:** ____ **M:** ____ **S:** ____

Signature du Member: _____

Date: _____

Nom et Prénom de la Mère: _____

Nom et Prénom du Père: _____

Courriel Mère: _____

Courriel Père: _____

#Cellulaire Mère: _____

#Cellulaire Père: _____ **#Domicile:** _____

Coaches Welcome, (\$500 entry fees) Ask Your Club to pay for it.

Do you need a Class Room place at the CEGEP for \$10 per person, per night, Parents are welcome to come with their children. A chaperon will be provided for out of town athletes.

YES/OUI: _____ **(Pour Combien/ How many)? NO/Non:** _____

coupée / cut here

Special NOTE: - All athletes or participant must bring a baseball glove and a soft ball to the camp, both girls and boys. (Please borrow them if you don't have one, don't forget) if a kid doesn't have a baseball glove he will be missing out on training session. There is a subway across the street from the CEGEP. Kids to bring Lunches for both days Saturday and Sunday for lunch time.